
 
 

 
 
 
Format t.b.v. Schriftelijke Vragen artikel 59 RvO Provinciale Staten Overijssel  
 

 
Dit format mailen naar statengriffie@overijssel.nl 

 
Datum  : 14 mei 2021 
 
Naam & fractie : Regien Courtz, Lex Schukking (beiden VVD) 
 
Onderwerp : Geweld tegen BOA’s Keolis  
 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Overijssel 
 
Het college/de Commissaris van de Koning wordt verzocht de volgende artikel 59-vragen  schriftelijk 
te beantwoorden: 
 
 
Op 14 mei berichtte ‘De Stentor’ over het aanvallen van drie BOA’s van treinvervoerder Keolis op 
Station Zwolle Stadshagen door een tiental personen. De medewerkers zouden enorm geschrokken 
zijn, lichte verwondingen hebben overgehouden aan het incident en in elk geval een dag niet aan het 
werk gaan op de trein.  
 
 
De VVD fractie heeft de volgende vragen aan het college: 
 

1. Is het college op de hoogte van de aanval op de BOA’s in dienst van Keolis op 13 mei 
jongstleden? 

2. Is het college het met de VVD eens dat agenten en BOA’s onze volledige steun verdienen 
wanneer zij zich inzetten voor de veiligheid en dat geweld tegen hulpverleners is dan ook 
onacceptabel is? 

3. Is het college reeds in contact getreden met de vervoerder over dit incident, of is zij bereid dit 
te doen?  

4. Kan het college inzicht verschaffen in de geweldsgerelateerde incidenten in het Overijssels 
Openbaar Vervoer?  

5. De VVD Overijssel diende eerder dit jaar een motie in m.b.t. het geweld op de Vechtdallijn in 
contact te treden met onder meer de exploitant (Arriva) en Rijksoverheid om te spreken over 
het oplossen van de veiligheidsproblematiek daar. Kan het college ons informeren over de 
stand van zaken?  

6. De exploitant (Arriva) op de Vechtdallijnen heeft onderzocht welke maatregelen nodig zijn om 
effectief op te kunnen treden tegen overlastgevende treinreizigers. Is bij GS bekend of dit in 
beeld is bij Keolis?  

a. Als dat het geval is kan GS ons hierover informeren? 
b. Als dat niet het geval is kan GS vragen Keolis in beeld te brengen wat nodig is voor 

het treingerelateerde OV in Overijssel.  
7. Kan het college ons informeren over de inzet van de eerder toegezegde extra financiële 

middelen in het Openbaar Vervoer?  
8. Is het college bereid om richting het Rijk de lobby te voeren voor meer mogelijkheden voor 

BOA’s om zich tijdens het handhaven van de openbare orde te verdedigen tegen agressie en 
geweld (bijvoorbeeld wapenstok en pepperspray) als zij aan de juiste 
opleidings/trainingseisen voldoen?  

 
 
 


